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Vlaams-Brusselse instellingen  –  Herkenbaarheid

Eén van de beleidsopties van voormalig minister
Anciaux inzake Brussel was het opvoeren van de
herkenbaarheid van de instellingen in Brussel die
ruim gefinancierd worden door de Vlaamse Ge-
meenschap of door de Vlaamse Gemeenschaps-
commissie.

Het kan niet langer dat Vlaanderen zomaar inves-
teert in de V l a a m s-Brusselse instellingen zonder
dat deze instellingen meewerken aan de V l a a m s e
zichtbaarheid in de hoofdstad.

1. Blijft deze beleidsoptie gehandhaafd ?

2. Op welke wijze wordt de Vlaamse Gemeen-
schapscommissie daarbij ingeschakeld ?

Antwoord 

In het kader van de herschikking van de bevoegd-
heden van de leden van de Vlaamse regering is
mijn bevoegdheid uitgebreid met het administra-
tief toezicht op de Vlaamse Gemeenschapscommis-
sie zoals geregeld bij decreet van 5 juli 1989 tot or-
ganisatie van het toezicht op de Vlaamse Gemeen-
schapscommissie.

De verdere implementatie van het zogenaamde
Brusselbeleid en in casu de beleidsoptie van gewe-
zen Vlaams minister Bert Anciaux om via de
Vlaamse Gemeenschapscommissie meer te wegen
op het beleid van de Gemeenschappelijke Ge-
m e e n s c h a p s c o m m i s s i e, ressorteert bijgevolg onder
de bevoegdheid van de heer Guy Va n h e n g e l ,
Vlaams minister van Sport en Brusselse A a n g e l e-
genheden.


